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Írásbeli kérdés

„Minek köszönhető az EVA-ból származó bevételek dinamikus emelkedése?" címmel a

Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani László Csaba pénzü�yminiszterhez . A

kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A választási kampányban Ön azt állította, ho�y több százezer vállalkozás �o�ja választani az
e�yszerűsített vállalkozási adót . Vé�ül ezt az új adónemet 60 ezren választották . Az EVA
ne�yedéves bevételei a KSH szerint az első 3 ne�yedévben a következőképpen alakultak :

2003 első ne�yedévében az EVA-ból származó költsé�vetési bevétel elérte a 8,4 Mrd Ft-ot, a
második ne�yedévben 11 Mrd Ft-ot, a harmadik ne�yedévben pedi� a 10 Mrd Ft-ot . 2003-ra
vonatkozó költsé�vetési törvényjavaslatban EVA - jo�címen mindössze 16 Mrd Ft-ot
terveztek be . Az EVA-bevételek alakulásából jól látszik, ho�y bár csak 60 ezren választották,

az EVA-ból származó bevétel körülbelül duplája lesz a tervezettnek. Ez azt jelenti, ho�y a az
EVA-t választók �okozatosan növekvő árbevételt realizáltak, miközben a �azdasá�
növekedési üteme az e�ész év során �okozatosan csökkent, és 3% alatti volt az első három
ne�yedévben a GDP bővülés üteme .

A �entiekben elmondottakhoz kapcsolódó kérdéseim a következők :

Minek köszönhető az EVA-ból származó bevételek dinamikus bővülése, miközben a
�azdasá� e�yre csökkenő ütemben nő?



Nem látja-e célszerűnek az EVA-t választók á�a alanyi adómentessé�ének bevezetését?
Többsé�ében milyen típusú vállalkozásoknak éri me� EVA-t választani?

Válaszát írásban kérem .

Budapest, 2003. december 15 .

no n Ec 2 2 .
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